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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitter,

Eind 2020 zijn er in Nispen ter hoogte van de Antwerpseweg N262 een aantal aanpassingen geweest

aan de Molenbeek. Er zijn tunneldelen verwijderd en is de Molenbeek weer in beeld gebracht. Tevens

is er een nieuwe brug geplaatst.

Op 28 december 2020 is er geconstateerd dat er, dírect naast de brug, delen weggespoeld waren en

dat er inzakkingen hadden plaatsgevonden. Op 9 januari 2021 is in diezelfde omgeving een meisje in

drij2and terecht gekomen en tot haar middel in weggezakt.

De Roosendaalse Lijst en het CDA hebben destijds hier vragen over gesteld. ln de beantwoording gaf

het college aan dat het werk opgeleverd was, maar dat de taluds nog een aandachtspunt waren. De

aannemer had opdracht gekregen het talud te herstellen en waar nodig te versterken. Ook gaf u aan

dat door de vele regen de geroerde grond tijd nodig heeft om in te klinken, c.q. zich te zetten.

Wij hebben echter moeten constateren dat er na bijna 2 jaar, buiten het plaatsen van een dranghek

en borden, niets aan de situatie ter plaatse verbeterd is. Het is nog steeds een gevaarlijke locatie.

De Roosendaalse Lijst en het CDA hebben dan ook de volgende vragen hierover:

1. ls het college het met ons eens dat tussen het bruggetje over de Molenbeek en de

Antwerpseweg dit nog steeds een gevaarlijke situatie is.

2. Welke acties zijn uitgezet om deze gevaarlijke situatie op te lossen?

3. Waarom is na 2 jaar de situatie niet verbeterd?

4. Welke maatregelen gaat het college ondernemen om deze gevaarlijke situatie definitief op te

lossen en wanneer mogen we deze venryachten?

Naast bovenstaande hebben we moeten vaststellen dat het er op het moment sowieso niet uit ziet

Hekken liggen omver, draad is kapot en het is één grote moddermassa.

5. ls het college bereid om er nu al voor te zorgen dat de veiligheid direct wordt hersteld met

noodmaatregelen?

Namens,

Roosendaalse Lijst, Marco Schillemans

CDA, Nicole Roeken

lI¡
¡l

Datum 21 november 2022
197-2022 - Molenbeek Nispen, nog steeds een
qevaarliike situatie

Onderwerp

Collese B&WPortefeuillehouder

FtreÐa
Gr!ßftlftãIãElãt?



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. ls het college het met ons eens dat tussen het bruggetje over de Molenbeek en de
Antwerpseweg dit nog steeds een gevaarlijke situatie is.

Ja, de situatie dient nog constructief aangepakt en veilig gemaakt te worden.

2. Welke acties zijn uitgezet om deze gevaarlijke situatie op te lossen?

Destijds zijn dranghekken en een tijdelijke afzetting gemaakt met waarschuwingsborden "gevaarlijke

oever".

3. Waarom is na 2 jaar de situatie niet verbeterd?

Er was een uitspoeling/verzakking in het talud, deze is hersteld. De verwachting was dat er natuurlijke

oeverbeplanting zou gaan groeien. Deze aangroei blijkt nu minimaal geweest te zijn waardoor de

oever opnieuw is uitgespoeld.

4. Welke maatregelen gaat het college ondernemen om deze gevaarlijke situatie definitief
op te lossen en wanneer mogen we deze verwachten?

lnmiddels is er overleg geweest met de aannemer die het maaibestek in uitvoering heeft voor zowel

Gemeente Roosendaal als Waterschap Brabantse Delta. Voor het voorjaar 2023 is voorgesorteerd op

herstel van de elementenverharding van het talud en waterbodem ter plaatse.

5. ls het college bereid om er nu al voor te zorgen dat de veiligheid direct wordt hersteld
met noodmaatregelen?

Bedoelde noodmaatregelen zijn inmiddels uitgevoerd, waarmee de veiligheid is gewaarborgd. ln het

voorjaar zullen de constructieve maatregelen uitgevoerd worden.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De


